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BROI.0012.4.2.2020 
 

Protokół nr 10/20 
z posiedzenia Komisji Infrastruktury i Rozwoju  

z dnia 4 czerwca 2020 roku 
 
 

1) Otwarcie obrad Komisji. 
  
Pan Bogdan Domżalski - Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Rozwoju w dniu 
4 czerwca 2020 roku o godzinie1310 otworzył obrady Komisji Infrastruktury i Rozwoju. 
Powitał członków Komisji oraz Pana Romana Gołębiewskiego – Starostę Włocławskiego, 
Panią Jolantę Sakowską – Skarbnika Powiatu, Pana Piotr Krygiera – Sekretarza Powiatu, 
Pana Tadeusza Wiśniewskiego – Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg we Włocławku 
z siedzibą w Jarantowicach, Panią Krystynę Ewę Sikorską – Naczelnika Wydziału 
Komunikacji, Pana Zygmunta Bałutę – Naczelnika Wydziału Geodezji i Gospodarki 
Nieruchomościami, Pana Mariusza Kosmalskiego i Pana Artura Płoszaja – pracowników 
Wydziału Budownictwa.  
Lista zaproszonych osób stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  
 
2) Stwierdzenie quorum.  
 
Przewodniczący Komisji na podstawie listy obecności stwierdził, że w obradach uczestniczy 
5 radnych, co wobec ustawowego składu Komisji, liczącego 5 osób stanowi wymagane 
quorum, a zatem obrady są prawomocne. 
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  
 
3) Przyjęcie porządku obrad.  
 
Przewodniczący Komisji poinformował radnych, iż wraz z zawiadomieniem o posiedzeniu 
Komisji otrzymali porządek obrad w brzmieniu: 
Porządek obrad: 

1) Otwarcie obrad Komisji. 
2) Stwierdzenie quorum.  
3) Przyjęcie porządku obrad. 
4) Przyjęcie protokołu nr 9/20 z posiedzenia Komisji Infrastruktury i Rozwoju z dnia 

24 stycznia  2020 r. 
5) Sprawozdanie z działalności Powiatowego Zarządu Dróg we Włocławku z/s 

w Jarantowicach za rok 2019.  
6) Sprawozdanie Zarządu Powiatu z realizacji zimowego utrzymania dróg powiatowych . 
7) Informacja Zarządu Powiatu na temat stanu technicznego sieci dróg powiatowych po 

okresie zimowym oraz zamierzeniach inwestycyjnych i remontowych planowanych 
w 2020 r.  

8) Informacja Zarządu Powiatu o postępie prac w zakresie regulacji stanu prawnego 
gruntów zajętych pod drogi powiatowe. 

9) Informacja o działaniach podjętych przez Powiat Włocławski w zakresie pozyskania 
dodatkowych źródeł finansowania od podmiotów zewnętrznych w 2019 r. oraz plany 
i zamierzenia w tym zakresie z uwzględnieniem Samodzielnego Publicznego Zespołu 
Przychodni Specjalistycznych we Włocławku.  

10) Informacja Zarządu Powiatu w zakresie zadań inwestycyjnych i remontowych 
realizowanych w Powiecie Włocławskim w 2019 r., z uwzględnieniem zadań 
realizowanych w Samodzielnym Publicznym Zespole Przychodni Specjalistycznych. 
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11) Informacja Starosty Włocławskiego o realizacji zadań z zakresu komunikacji 
prowadzonych przez powiat w 2019 roku.  

12) Informacja Zarządu Powiatu na temat stanu obiektów stanowiących własność powiatu 
włocławskiego.    

13) Sprawy różne. 
14) Zamknięcie obrad Komisji. 

 
Przewodniczący Komisji zapytał radnych, kto jest za przyjęciem porządku obrad 
i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania:  
Za – 5 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła porządek obrad. 
Porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  
 

4) Przyjęcie protokołu nr 9/20 z posiedzenia Komisji Infrastruktury i Rozwoju z dnia 
24 stycznia  2020 r. 
 

Przewodniczący Komisji poinformował, iż z posiedzenia komisji został sporządzony 
protokół. Protokół był do wglądu w Biurze Rady i Ochrony Informacji. Przewodniczący 
Komisji zapytał radnych czy mają uwagi do protokołu? Radni nie wnieśli uwag. 
Przewodniczący Komisji zapytał radnych, kto jest za przyjęciem protokołu i przeprowadził  
procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
 Za – 5  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego  głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła protokół nr 9/20 z dnia 24 stycznia 2020 r.  
 

5) Sprawozdanie z działalności Powiatowego Zarządu Dróg we Włocławku z/s 
w Jarantowicach za rok 2019.  

 
Przewodniczący Komisji poinformował, że radni otrzymali sprawozdanie za rok 2019. 
Przewodniczący zapytał czy są pytania, uwagi? Radni nie podjęli dyskusji.  
Przewodniczący Komisji zapytał radnych, kto jest za przyjęciem  Sprawozdania z działalności 
Powiatowego Zarządu Dróg we Włocławku z/s w Jarantowicach za rok 2019 i przeprowadził 
procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 5  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła Sprawozdanie z działalności Powiatowego Zarządu Dróg we Włocławku z/s 
w Jarantowicach za rok 2019.  
Sprawozdanie z działalności Powiatowego Zarządu Dróg we Włocławku z/s w Jarantowicach 
za rok 2019 stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.   
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6) Sprawozdanie Zarządu Powiatu z realizacji zimowego utrzymania dróg 

powiatowych. 
 
Przewodniczący Komisji powiedział, że na komisję radni otrzymali sprawozdanie. 
Przewodniczący zapytał, jak przebiegało zimowe utrzymanie dróg i czy można w kolejnych 
latach poczynić w tym względzie oszczędności? 
Pan Tadeusz Wiśniewski – Dyrektor PZD powiedział, że mimo że nie było opadów śniegu, 
gradu czy innych gwałtownych zdarzeń, to były przejścia temperatury poniżej zero stopni 
Celsjusza, która powodują śliskość na drogach. Firmy, które były wybrane do prowadzenia 
zimowego utrzymania dróg, to i tak w ciągu miesiąca kilkakrotnie wyjeżdżały do zwalczania 
śliskości. Dotyczyło to szczególnie dróg dojazdowych do miasta Włocławka. Były ryczałtowe 
umowy. Nie można powiedzieć, że nie było kosztów. Były niewielkie oszczędności. 
Rozpoczęcie akcji zimowego utrzymania dróg rozpoczęło się od 1 grudnia do 15 marca. Była 
płacona też częściowo gotowość. Na posiedzeniu zarządu powiatu padł wniosek, aby 
przeanalizować technologię prowadzenia zimowego utrzymania dróg. Trudno przewidzieć 
jaka będzie kolejna zima, żeby nie popełnić błędu, że zmieni się zasady a zamienią się 
warunki, które będą wymagały zwiększonych nakładów.  
Przewodniczący Komisji zapytał radnych, kto jest za przyjęciem Sprawozdania Zarządu 
Powiatu z realizacji zimowego utrzymania dróg powiatowych i przeprowadził procedurę 
głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 5  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła Sprawozdanie Zarządu Powiatu z realizacji zimowego utrzymania dróg 
powiatowych. 
Sprawozdanie Zarządu Powiatu z realizacji zimowego utrzymania dróg powiatowych stanowi 
załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  
 

7) Informacja Zarządu Powiatu na temat stanu technicznego sieci dróg powiatowych 
po okresie zimowym oraz zamierzeniach inwestycyjnych i remontowych 
planowanych w 2020 r.  

 
Przewodniczący Komisji zapytał radnych czy mają uwagi, pytania do przedłożonego 
materiału? 
Radni nie podjęli dyskusji. 
Przewodniczący Komisji zapytał radnych, kto jest za przyjęciem informacji i przeprowadził  
procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 5  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła Informację Zarządu Powiatu na temat stanu technicznego sieci dróg powiatowych po 
okresie zimowym oraz zamierzeniach inwestycyjnych i remontowych planowanych w 2020 r.  
 
Informacja Zarządu Powiatu na temat stanu technicznego sieci dróg powiatowych po okresie 
zimowym oraz zamierzeniach inwestycyjnych i remontowych planowanych w 2020 r. stanowi 
załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  
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8) Informacja Zarządu Powiatu o postępie prac w zakresie regulacji stanu prawnego 

gruntów zajętych pod drogi powiatowe. 
 
Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. 
Dyrektor PZD powiedział, że obecnie trwa regulacja stanu prawnego drogi Lubraniec – 
Kruszynek II części. Jest przebudowana z Kruszyna do Gołębina. Pozostaje odcinek 5 km do 
miasta Lubraniec. Droga powiatowa nie leży w swoim korycie. Z tego tytułu geodeta ma 
ogrom pracy. W roku ubiegłym w budżecie był inwestycyjny wydatek - podział 
nieruchomości pod tą drogę, która obecnie wymaga regulacji stanu prawnego. W podziale 
znalazło się 120 działek. Działki muszą mieć właściciela (prywatnego czy w zarządzie PZD). 
Pierwszą rzeczą, która była zrobiona, to podział geodezyjny. Geodeta złożył kilkanaście 
wniosków do Wojewody Kujawsko – Pomorskiego. 12 wniosków obejmuje 130 działek. To 
są działki, które chce się przejąć z mocy prawa. Trudno powiedzieć ile działek uda się przejąć 
z mocy prawa. Zależy to od decyzji wojewody. Pozostaną na pewno  takie, które trzeba 
będzie inną metoda komunalizować, nabywać łącznie z kwestią odszkodowania za działki. 
Jeżeli chodzi o Skarb Państwa, to na tej drodze sprawy te są już uregulowane. Było ok. 10 
działek Skarbu Państwa. Takie same procedury stosowane są na innych drogach.  
Przewodniczący Komisji zapytał radnych, kto jest za przyjęciem informacji i przeprowadził 
procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 5  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła  informację Zarządu Powiatu o postępie prac w zakresie regulacji stanu prawnego 
gruntów zajętych pod drogi powiatowe. 
 
Informacja Zarządu Powiatu o postępie prac w zakresie regulacji stanu prawnego gruntów 
zajętych pod drogi powiatowe stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  
 

9) Informacja o działaniach podjętych przez Powiat Włocławski w zakresie 
pozyskania dodatkowych źródeł finansowania od podmiotów zewnętrznych w 2019 
r. oraz plany i zamierzenia w tym zakresie z uwzględnieniem Samodzielnego 
Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku.  

 
Przewodniczący Komisji zapytał radnych czy mają uwagi, pytania do przedłożonego 
materiału. 
Radni nie podjęli dyskusji.  
Przewodniczący Komisji zapytał radnych, kto jest za przyjęciem informacji i przeprowadził 
procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 5  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła Informację o działaniach podjętych przez Powiat Włocławski w zakresie pozyskania 
dodatkowych źródeł finansowania od podmiotów zewnętrznych w 2019 r. oraz plany 
i zamierzenia w tym zakresie z uwzględnieniem Samodzielnego Publicznego Zespołu 
Przychodni Specjalistycznych we Włocławku.  

 
Informacja o działaniach podjętych przez Powiat Włocławski w zakresie pozyskania 
dodatkowych źródeł finansowania od podmiotów zewnętrznych w 2019 r. oraz plany 
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i zamierzenia w tym zakresie z uwzględnieniem Samodzielnego Publicznego Zespołu 
Przychodni Specjalistycznych we Włocławku stanowi załącznik nr 8 do niniejszego 
protokołu.  
 

10) Informacja Zarządu Powiatu w zakresie zadań inwestycyjnych i remontowych 
realizowanych w Powiecie Włocławskim w 2019 r., z uwzględnieniem zadań 
realizowanych w Samodzielnym Publicznym Zespole Przychodni 
Specjalistycznych. 

 
Przewodniczący Komisji zapytał radnych czy mają uwagi, pytania do przedłożonego 
materiału. 
Radni nie podjęli dyskusji.  
Przewodniczący Komisji zapytał radnych, kto jest za przyjęciem informacji i przeprowadził 
procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 5  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła Informację Zarządu Powiatu w zakresie zadań inwestycyjnych i remontowych 
realizowanych w Powiecie Włocławskim w 2019 r., z uwzględnieniem zadań realizowanych 
w Samodzielnym Publicznym Zespole Przychodni Specjalistycznych. 
 
Informacja Zarządu Powiatu w zakresie zadań inwestycyjnych i remontowych realizowanych 
w Powiecie Włocławskim w 2019 r., z uwzględnieniem zadań realizowanych 
w Samodzielnym Publicznym Zespole Przychodni Specjalistycznych stanowi załącznik nr 9 
do niniejszego protokołu.  
 

11) Informacja Starosty Włocławskiego o realizacji zadań z zakresu komunikacji 
prowadzonych przez powiat w 2019 roku.  

Przewodniczący Komisji zapytał radnych czy mają uwagi, pytania do przedłożonego 
materiału. 
Radni nie podjęli dyskusji.  
Przewodniczący Komisji zapytał radnych, kto jest za przyjęciem informacji i przeprowadził 
procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 5  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła Informację  Starosty Włocławskiego o realizacji zadań z zakresu komunikacji 
prowadzonych przez powiat w 2019 roku.  

Informacja Starosty Włocławskiego o realizacji zadań z zakresu komunikacji prowadzonych 
przez powiat w 2019 roku stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.   
 

12) Informacja Zarządu Powiatu na temat stanu obiektów stanowiących własność 
powiatu włocławskiego.    

Przewodniczący Komisji zapytał radnych czy mają uwagi, pytania do przedłożonego 
materiału. 
Radny Wojciech Zawidzki zgłosił potrzebę wyjazdu do Brzezia, aby obejrzeć jak obecnie 
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wygląda nieruchomość.  
Przewodniczący Komisji zapytał radnych, kto jest za przyjęciem informacji i przeprowadził 
procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 5  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła informację Zarządu Powiatu na temat stanu obiektów stanowiących własność 
powiatu włocławskiego.    
 
Informacja Zarządu Powiatu na temat stanu obiektów stanowiących własność powiatu 
włocławskiego stanowi załącznik nr  11 do niniejszego protokołu.   
 

13) Sprawy różne  

Przewodniczący Komisji zapytał radnych czy w tym punkcie porządku obrad radni chcieliby 
zabrać głos, przedstawić wnioski?  
Przewodniczący Komisji powiedział, że radni ustalali, aby było posiedzenie wyjazdowe 
komisji. Można byłoby objechać wybrane drogi powiatowe oraz inwestycje. Pozostaje 
kwestia terminu oraz organizacji transportu.  
Pan Piotr Krygier – Sekretarz Powiatu poinformował, że sprawa jest do przeanalizowania. 
Komisja jeżeli podejmie decyzję, że chce obejrzeć majątek powiatu, to będzie mogła to 
uczynić. Jeżeli radni postanowią, aby poruszać się swoimi pojazdami, to jest to indywidualna 
decyzja.  
Przewodniczący Komisji powiedział, że na posiedzeniu komisji zostanie ustalone, jakie 
obiekty i jakie drogi powiatowe zostaną obejrzane. Wszystkie szczegóły przewodniczący 
ustali z sekretarzem.  
Radny Wojciech Zawidzki stwierdził, że jest zainteresowany nieruchomością w Brzeziu. 
Jeżeli chodzi o pozostałe nieruchomości czy drogi, to zdaje się na ustalenia.  
Przewodniczący Komisji powiedział, że można byłoby obejrzeć nowo pobudowaną szkołę 
w Chodczu. Po ustaleniu terminu zostanie przesłana stosowna informacja.  
 

14) Zakończenie obrad Komisji 

Przewodniczący Komisji w związku ze zrealizowaniem porządku obrad w dniu 4 czerwca  
2020 r. o godzinie 1330 zamknął posiedzenie Komisji Infrastruktury i Rozwoju Rady Powiatu 
we Włocławku. 
 

  Przewodniczący Komisji 
  Infrastruktury i Rozwoju  
 
    Bogdan Domżalski  
 

    Sekretarz Komisji  
Infrastruktury i Rozwoju  
 
    Anna Kozłowska  
 
 
 
 
Ze Starostwa Powiatowego protokołowała: 
Katarzyna Dąbrowska – Czerwińska …. 


